
Nieuws uit de fractie  
 

We zijn gestart, de nieuwe fractie is 
compleet en bestaat uit : Han Hefting, 
Jaap Heres, Janny Klei en Roelf 
Wierenga. Daarnaast zijn we heel blij dat 
Mees Breuker en Ronald de Haan ‘onze’ 
fractie-assistenten zijn. Daarmee is het 
team voor de komende raadsperiode 
compleet. We hebben kennis en kunde, 
enthousiasme, ontzettend veel energie en 
ideeën om de komende periode een 
mooie, sociaal-democratische stempel te 
drukken op de richting van de gemeentelijke politiek. 
 
Doe met ons mee! 
We willen ons laten horen en zien, opkomen voor de mensen die dat nodig hebben, maar 
ook richting geven aan de koers van de gemeente voor de komende periode. 
We zijn ons ervan bewust dat we een behoorlijke ambitie hebben. En die kunnen we alleen 
waarmaken als wij input krijgen van onze achterban. Daarom roepen we u graag op ons uit 
te nodigen als er zaken spelen waarvan u vindt dat onze aandacht daar -op welke manier 
dan ook- op gevestigd moet worden. We zijn met z’n allen, en slechts 6 personen de 
vooruitgeschoven posten! Voed ons als fractie, help ons, laat je horen. Doe met ons mee!  
 
 
Onze acties van de eerste periode (vanaf mei) kort samengevat: 

✔ drie inhoudelijke raadsvergaderingen, twee raadsoverleggen, 6 fractievergaderingen 
✔ bezoeken georganiseerd door de raad aan o.a. de Tocamaheerd in Uithuizen en 

Groningen Seaports, Vereniging Groninger Dorpen 
✔ bezoeken aan bijeenkomsten die gaan over: 

-versterking Kantens 
-open dag zwembad de Hoge Vier 
-opening brandweerpost 
-informatie-bijeenkomsten over de huisvesting van de Afghaanse evacuees in 
Winsum en Uithuizen  
 

Schriftelijke en/of mondelinge vragen: 
Jaap heeft schriftelijke vragen gesteld over de landbouwsluis Trekweg naar 
Onderdendam/Winsumer trekpad. We hebben aandacht gevraagd voor de problemen die 
ontstaan bij uitvoering van deze plannen. Maar ook gemeld dat dit niet de oplossing is voor 
de problematiek in en rond Onderdendam. Willen we daar echt structureel, voor de lange 
termijn zaken goed regelen zal er veel integraler en groter gedacht moeten worden. De 
plannen voor de landbouwsluis zijn ondertussen opgeschort c.q. afgeblazen, dat stemt tot 
enige tevredenheid. Natuurlijk hebben we ook weer aandacht gevraagd voor de OV-
problemen die ontstaan bij de renovatie van de Zijlvesterbrug. Bij eerdere renovaties kwam 
het OV niet in onder andere de dorpen Toornwerd, Kantens en Rottum. Dat vinden wij niet 
acceptabel.  



 
 
Raadsvergaderingen 
Gestelde vragen 
In de raadsvergaderingen hebben we aandacht gevraagd voor de planning van de realisatie 
van de vernieuwing van het sportcomplex Bedum. Verder hebben we in reactie op de 
afhandeling van ingekomen brieven een algemeen statement gemaakt. De beantwoording is 
vaak (veel) te laat en laten inhoudelijk te wensen over. 
 
Interpellatie/Aandacht gevraagd voor… 
Han heeft een interpellatie aangevraagd over de aanleg van glasvezel in het dorp Winsum. 
Ook in het oude historische centrum van Winsum zal waarschijnlijk de grond twee keer open 
moeten. Maar er is een mogelijkheid dit te voorkomen. Via deze interpellatie heeft de fractie 
het college verzocht om deze mogelijkheid te benutten en te zorgen voor een werkbare 
situatie. Helaas zijn er een aantal randvoorwaarden waaronder partijen hieraan gehouden 
kunnen worden. Daarom is het niet mogelijk om dit voor het gehele gebied te vragen. De 
wethouder heeft toegezegd dit punt zeer serieus op te pakken en indien juridisch mogelijk in 
te zetten. We zijn blij met het antwoord! 
 
Overige woordvoeringen 
We hebben het indienen van de NPG projecten Tijd voor Toekomst (gelijke kansen voor alle 
kinderen in het basisonderwijs) en Tocamaheerd (herontwikkeling Huize Tocama met 
toerisme en onderwijs) van harte omarmd. De projecten zijn ingediend. 
 
Mbt tot de jaarstukken 2021 en de bestuursrapportage 2022 hebben we ingestemd met het 
onderbrengen van een deel van de beschikbare gelden in een bestemmingsreserve 
Maatschappelijke opgaven. De projecten die vanuit deze pot ontwikkelt kunnen worden 
vallen binnen de ambities die in het college-akkoord zijn vastgelegd. De raad zal per project 
aan de lat staan voor de kaders. Ook hebben we de noodklok geluid mbt het personeel. Er is 
veel geld doorgeschoven van 2021 naar dit jaar met onder andere de reden dat er te weinig 
mankracht is om zaken uit te voeren. En, we horen en zien het overal, dat zal ook de 
komende periode niet veranderen. We moeten ervoor waken dat onze inwoners fatsoenlijk 
en op tijd geïnformeerd worden, maar ook terugkoppeling krijgen op gestelde vragen. En dat 
is een grote uitdaging! 
 
De Kleine plantage in Eenrum stopt. Er is op dat terrein door een particulier initiatief een 
plan om 9 woningen te ontwikkelen. We steunen dit plan, we stemmen in met het 
voorliggende bestemmingsplan en zijn blij met zulke ontwikkelingen in onze gemeente. 
 
Er is een motie vreemd aan de orde van de dag ingediend door het CDA, CU en HLC. De 
strekking is dat we de boeren moeten steunen. Dat we de landelijke en provinciale overheid 
oproepen nog eens na te denken over het ontwikkelde beleid. Onze fractie heeft 
tegengestemd. De opgaven die er liggen zijn fors, maar o zo noodzakelijk. De wijze waarop 
exact invulling gegeven wordt zal in fatsoenlijk en constructief overleg tussen alle partijen 
moeten worden uitgewerkt.  
 



Fractie op locatie 
We zijn deze periode gestart met fractievergaderingen op locatie. Onderwerpen die actueel 
zijn koppelen we graag met een bezoek/gesprek rond zo’n onderwerp. We vragen jullie mee 
te denken, met voorstellen te komen. Ons plan is elke maand een fractie op locatie te 
organiseren. De eerste is al achter de rug. We hebben in de kantine van Zwembad De 
Beemden een vertegenwoordiging van de zwembadbesturen ontvangen. Ze hebben ons 
meegenomen in de kansen en uitdagingen voor de nabije toekomst. Wat ze zelf in de hand 
hebben, maar ook waar de gemeente een rol moet spelen. Bijzonder interessant en 
informatief.  
 

 
 
In de pers 
We hebben al een aantal keer de 
krant gehaald met acties en 
uitspraken in de raad. Dat is fijn, 
daar gaan we mee door. Blijf ons 
volgen. 
 
 
 
 
 
 
 
Social Media 
De PvdA heeft haar eigen facebook, twitter en instagram pagina. Daarnaast heeft een deel 
van de fractie ook haar eigen account op de social media. We posten vaak een bericht, een 
foto of delen een relevant bericht van anderen. Volg ons ook. Voor vragen hierover kun je 
terecht bij Mees Breuker. 
 
Onze gegevens: 
Janny Klei  jannyklei@msn.com   06-15113487 
Jaap Heres  jaapheres@hotmail.com 06-43533462 
Han Hefting  hanhefting@hotmail.com  06-51116010 
Roelf Wierenga rwierenga@hotmail.com 06-53411752 
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Ronald de Haan Ronald@jongerenwerk.com   06-25092822 
Mees Breuker  meesbreuker@gmail.com  06-83267563 
 
De komende periode zal Nieuws uit de Fractie van Mees zijn hand komen.  
 
Rest ons u allen een heel fijn vervolg van de vakantie te wensen! 
 
 
PS: we gaan in september, in de Europese week van de mobiliteit natuurlijk ook weer fietsen 
en wandelen. Noteer de datum van zondag 18 september alvast in uw agenda: 
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